
POSTPENSJONISTENE	I	TELEMARK	
	

ÅRSBERETNING	2021	
	

Styret	for	postpensjonistene	i	Telemark	legger	fram	følgende	
beretning	for	virksomheten	i	2021	
	
Styret:	
Leder		 	 	 Frank	Roy	Larsen		 2020/2021		 Skien	
	
Nestleder	 	 	 Einar	Westlie	 	 2021/2022		 Porsgrunn	
	
Sekretær	 	 	 Liv	Hamdani	 	 2021/2022		 Skien	
	
Økonomiansvarlig	 Svein	Erik	Karlsen	 2020/2021		 Porsgrunn	
	
Styremedlem	 	 Jorun	Astrup	 	 2021/2022		 Porsgrunn	
	
Styremedlem	 	 John	Erik	Andersen	 2020/2021		 Skien	
	
Varamedlem	 	 Asgerd	Vistad	 	 2021	 	 	 Skien	
	 	 	 	 	
Turkomitè	 	 	 John	Erik	Andersen	 2021	 	 	 Skien	
	 	 	 	 Brit	Paulsen	 	 2021	 	 	 Skien	
	
Kaffekomitè	 	 Grete	Meyer	Larsen	 2021	 	 	 Skien	
	 	 	 	 Torill	Engh		 	 2021	 	 	 Porsgrunn	
	 	 	 	 Grethe	Kleiv	 	 2021	 	 	 Drangedal	
	 	 	 	 Tore	Ellingsen	 	 2021	 	 	 Skien	
	
Revisorer	 	 	 Reidar	Steen	 	 2021	 	 	 Porsgrunn	
	 	 	 	 Yngvar	Green	 	 2021	 	 	 Skien	
	
Valgkomitè		 	 Svein	Erik	Karlsen	 2021	 	 	 Porsgrunn
	 	 	 	 John	Erik	Andersen	 2021	 	 	 Skien	
	
Medlemsbevegelse	
Pr	31.	desember	2021	var	det	195	medlemmer	i	avdelingen.	Dette	er	det	
samme	antall,	som	ved	utgangen	i	2020.		
	
	
	



Styremøter	
Vi	har	i	2021	hatt	3	styremøter.		Leder	har	ellers	holdt	kontakt	med	styret	
via	telefon,	e-post	og	SMS.			
	
Representasjon	
Landsmøte	i	Postens	Pensjonistforbund	ble	avholdt	digitalt	7-8	juni.	
Her	deltok	leder.	
Leder	var	også	representert	på	lederkonferanse		5-6.oktober	på	
Gardermoen.	
	
Medlemsmøter	
På	grunn	av	Covid-19	pandemien,	har	det	i	år	kun	vært	avholdt	et	
medlemsmøte.	Dette	ble	avholdt	på	Villa	Fløyen	22.september	med	52	
medlemmer	tilstede.	Herøya	Oldermannslag	underholdt	oss	med	
sang/musikk	og	historier.	
Styret	fikk	positive	tilbakemeldinger	etter	møtet.	Styret	var	godt	fornøyd	
med	rekordhøyt	oppmøte.	
Julemøte	m/middag	som	var	planlagt	på	Skagerak	Arena	måtte	vi	igjen	
avlyse	fordi	smittetrykket	også	i	år	økte	mot	slutten	av	året.	
	
Årsmøte	2021	
Det	ble	sendt	ut	invitasjon	for	behandling	av	årsmøtesaker	pr.	e-post	og	pr.	
post.	
	
Tur	og	arrangementer	
Det	har	ikke	vært	mulig	å	gjennomføre	noen	turer.	
	
Sluttord	
Covid-19	pandemien	har	satt	sitt	preg	på	aktiviteten	i	samfunnet	og	her	i	
avdelingen	også	i	2021,	med	lite	aktivitet	i	avdelingen.		Det	har	kun	vært	
møter	i	styret	for	å	ta	nødvendige	administrative	beslutninger.	
Styret	vil	benytte	anledningen	til	å	be	om	forståelse	for	at	det	har	vært	
nødvendig	å	begrense	aktiviteten.	 	
	
Styret	vil	fortsette	å	arbeide	for	en	møtefrekvens	med	aktuelle	og	
forhåpentligvis	spennende	temaer	på	møtene	i	2022.		
	
	
For	styret	
Liv	Hamdani	
Sekretær	


